
 

Interpellation till ansvarigt kommunalråd 

2020-12-08 

 

Vad händer med arbetet mot hedersrelaterat våld och 

förtryck? 

 

Den 13/5-20 kunde vi läsa i ett pressmeddelande från Linköpings kommun att 

kommunen ska ha ett starkare fokus på hedersrelaterat våld och förtryck. Detta ska 

göras genom att en specifik handlingsplan för ändamålet tas fram och en 

samordnartjänst, med placering på social- och omsorgsförvaltningen, inrättas. Enligt 

pressmeddelandet och den efterföljande Corren-artikeln ska arbetet med 

handlingsplanen bli ett samarbete mellan social- och omsorgsnämnden, barn- och 

ungdomsnämnden, bildningsnämnden och kultur- och fritidsnämnden.   

Kostnaden för omställningen beräknas motsvara en heltidstjänst. I kronor räknat 

runt 900 000. Pengarna ska till att börja med tas ut kommunstyrelsens kassa för 

resursmedel och senare ingå i varje nämnds budgetuppdrag.  

 

Under Coronapandemin har det kommit signaler om att problematiken med 

hedersrelaterat våld och förtryck har ökat när familjer blir mer isolerade i sina hem. 

Det gör det naturligtvis extra viktigt att kommunen har ett effektivt och 

framgångsrikt arbete på plats för att motverka hedersförtrycket. 

 

Nu har det gått mer än ett halvår sedan pressträffen och nämndernas budgetar är 

beslutade, vilket gör att jag undrar hur det går med arbetet. Mina frågor till ansvarigt 

kommunalråd blir därför: 

 

● Finns det en samordnare mot hedersrelaterat våld och förtryck i Linköping? 

 

● Är en handlingsplan med konkreta åtgärder för att motverka hedersrelaterat 

våld- och förtryck under framtagande och när beräknas den i så fall vara klar? 

 

● Finns det öronmärkta pengar i social- och omsorgsnämndens, barn- och 

ungdomsnämndens, bildningsnämndens och kultur- och fritidsnämndens 

budgetar för detta arbete? 
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